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Aan de fractie van CDA Barneveld
t.a.v. raadslid de heer M. Schipper

Geachte heer Schipper,

Op 23 november 2020 ontvingen wij uw schriftelijke vragen op grond van artikel 42 van 
de Organisatieverordening over de beantwoording van de schriftelijk vragen van CDA 
Barneveld over de (mogelijke) uitbreiding van AgruniekRijnvallei in Barneveld. Uw 
vragen beantwoorden we als volgt:.

- Bent u bekend met de vergunningaanvraag zoals AgruniekRijnvallei onlangs heeft 
gedaan bij de provincie Gelderland?
Antwoord: ja

- Was of bent u bekend met de wens van AgruniekRijnvallei om op deze locatie in 
het centrum van Barneveld uit te gaan breiden? 
Antwoord: ja

- Hoe kijkt u aan tegen deze uitbreidingsplannen op deze locatie, mede in het licht 
van gezondheidsaspecten zoals fijnstof die een dergelijk bedrijf op deze locatie 
uitstoot?
Antwoord: de overheid ziet toe op de gezondheid voor de omgeving middels 
vergunningen. Als een beoogde activiteit niet aan de regels voldoet krijgt het ook 
geen vergunning.

- Kunt u aangeven wat er op deze locatie nu precies wordt uitgebreid en welke 
gevolgen dit voor de gemeente met zich meebrengt?
Antwoord: het uitbreiden van het treinlosstation en het omkleden van de 
goederenlift. Het treinlosstation met een zogenoemde elevator, het interne 
transportsysteem voor grondstoffen, wordt verhoogd. Zo ontstaat er ruimte voor 
het isoleren van de elevator. Hierdoor neemt de geluidsoverlast voor de omgeving 
af.

- Kunt u aangeven welke rol de gemeente speelt bij deze uitbreidingsplannen? 
Heeft de gemeente invloed op het proces en de eventueel af te geven 
vergunning?
Antwoord: de aanvraag is behandeld door de omgevingsdienst regio Nijmegen, 
die heeft gehandeld namens het college van gedeputeerde staten van Gelderland, 



Blad 2 

die hiervoor bevoegd gezag is.  De gemeente Barneveld heeft input geleverd voor 
de activiteit “het bouwen van een bouwwerk” en de activiteit “het gebruiken van 
gronden of bouwwerken in strijd met het bestemmingsplan”.

- Kunt u aangeven hoe deze uitbreiding zich verhoudt tot het centrumplan?
Antwoord: de centrumvisie gaat er vooralsnog van uit dat het bedrijf op deze 
locatie blijft functioneren.

- Bent u het met de fractie van het CDA eens dat een dergelijk bedrijf beter 
verplaatst kan worden naar een industrieterrein binnen de gemeente Barneveld?
Antwoord: het bedrijf voldoet aan alle regels en richtlijnen. Verplaatsing zal altijd 
in overleg met het bedrijf moeten gebeuren en wordt een extreem kostbare zaak 
voor de gemeente Barneveld als dit op haar verzoek gebeurt.

- Welke mogelijkheden ziet u voor uzelf om te bewerkstelligen dat dit bedrijf 
verplaatst wordt naar een industrieterrein binnen onze gemeente?
Antwoord: als dit -overigens zeer gewaardeerde en al vele jaren in Barneveld 
gevestigde – bedrijf zou willen verplaatsen zou de gemeente een faciliterende rol 
kunnen spelen. Echter een modern draaiend bedrijf verplaatsen zal zeker een 
kostbare aangelegenheid zijn. Het college is bereid over de lange termijnplannen 
van dit bedrijf een gedachtewisseling met de directie te hebben.  Daarvoor is 
reeds actie ondernomen.  

Vragen
Mocht u vragen hebben, dan kunt u contact opnemen met René Huls van de afdeling 
Ruimtelijke Ontwikkeling en Beleid.

In het vertrouwen u hiermee de gewenste duidelijkheid te hebben gegeven,

met vriendelijke groet,
burgemeester en wethouders,

H.F.B. van Steden dr. J.W.A. van Dijk
secretaris burgemeester


